
 

Interpellation 

Till 

Kommunstyrelsens ordförande  

Ordföranden för Kommunhuset i Värmdö AB 

Ordföranden för Värmdö Bostäder AB 

 

Angående 500 nya hyresrätter 

I samband med att Värmdö kommun sålde 49 procent av aktierna i 

Värmdö Bostäder till Rikshem tecknades ett aktieägaravtal i syfte att 

reglera parternas mellanhavanden.  

Av avtalet framgår bl. a att parternas målsättning är att Värmdöbostäder 

AB under de fem första åren, från ingåendet av avtalet, ska nyproducera 

ytterligare 500 bostadshyreslägenheter. 

Nu har det gått nästan 1½ år sedan beslutet fattades utan att någon 

produktion av de tänkta bostäderna påbörjats. Bostadsbristen är enorm 

och takten av byggandet av hyresrätter måste öka. 

 

Med hänvisning till det ovan anförda frågar jag: 

 

 Var ska de femhundra bostäderna byggas? 

 När är dessa bostäder klara för inflyttning?    

 

Gustavsberg den 21 februari 2017 

 

Mats Skoglund 

 

   

 

 

 

 

 

 


